
CC vergadering 13 maart 2024 
 
Sluipverkeer en sluiting A7 
Het sluipverkeer kan samen met de afsluiting met de A7 bekeken worden maar ook apart. Sluipverkeer 
is niet alleen aan de orde met de sluiting van de A7. Dit is een structureel probleem. 
 
Op 19 maart a.s. is er een online Webinar op de site van Rijkswaterstaat over de sluiting van de A7.. Elke 
dinsdag tussen 9 en 10 uur is er over dit onderwerp een inloopspreekuur op het stadhuis van 
Purmerend. Werkzaamheden beginnen tussen 4 en 8 april 
 
Wat betreft het sluipverkeer, de CC blijft in contact met de gemeente hierover om (on)mogelijkheden te 
bekijken.  
Er staat op dit moment een camera op de Noorderweg. Ze kijken wie er rijden en je kan dan korting 
krijgen op ov tijdens de werkzaamheden aan het viaduct van de A7 als alternatief voor de auto. Er liggen 
ook kabels, die telt het aantal auto’s, dit gebeurt ook in de Beemster. 
 
Wanneer gaat de aankondiging beginnen dat auto’s Neck niet in mogen i.v.m. de werkzaamheden aan 
het viaduct? Evenals vrachtverkeer dat niet Purmerend in mag. De wegen zijn van het waterschap. En 
niet van de gemeente. Zij regelen deze zaken. 
 
Handhavers i.v.m. inrijverbod, komen zij? Er zijn geluiden dat er mensen te weinig zijn. Zal afwachten 
zijn. 
 
Afsluiting is tot 10 uur, verkeer kan daarna wel door de gebieden rijden waar een geslotenverklaring 
voor is tijdens de spitstijden. 
 
Voor het structurele sluipverkeer is de Gemeente o.a. aan het kijken naar het plaatsen van een camera, 
dit is een langdurig project. Er wordt nu een proef gedaan in Oostzaan, als dit slaagt dan is er een grote 
kans dat dit ook voor Neck/Wijdewormer gaat gelden. 
 
Er zijn ook gesprekken in de gemeenteraad over hoe de wegen worden ingericht. Het is belangrijk om 
goed in gesprek te blijven met elkaar. Rolf heeft o.a. een gesprek met Rijkswaterstaat en Gemeente 
Purmerend en Hoorn. 
 
Structurele problemen komen terug in de mobiliteitsvisie. Knelpunten worden daar in kaart gebracht. 
Komend jaar kan hier input op gegeven worden. 
 
Ontheffingen 
Deze hebben alle inwoners van Wijdewormer reeds ontvangen. Compliment voor de Gemeente. In 
Purmerend/Zuidoostbeemster hebben de inwoners nog niets ontvangen ten tijde van de vergadering. 
 
Bloemen en planten 
 
Bloembollen die gepland zijn door de verschillende buurtverenigingen in november vorig jaar komen nu 
een beetje op, zal gezellig staan al deze lentebloeiers. In week 19 en 20 komen er bloembakken om Neck 
op te fleuren. In totaal 8 bloembakken en de hanging baskets worden weer voorzien van bloemen in 
Neck Zuid en in centrum.  
 



Er komt nieuwe beplanting bij het voetbalveld aan de korte zijde. Dit wordt donderdag 14 en vrijdag 15 
maart geplaatst. Er is ditmaal goed gekeken wat voor soort beplanting er wordt neer gezet. 
 
Beplanting De Grootweg wordt weggehaald. Wat komt ervoor terug? Dit valt onder het groot 
onderhoud. Aanwezigen van de Gemeente wist niet goed wat er in de plaats kwam. Groenbeleid is terug 
te vinden op de site van de Gemeente 
 
Navraag doen wat komt er voor terug. Delen van deze plannen met de bewoners. 
Rolf: er is beleid voor wat er wordt gepland. Groot onderhoud kan wel gedeeld worden met bewoners 
maar regulier onderhoud wordt lastig omdat dit ook van andere factoren afhankelijk is.  
 
Updates jaarvergadering 
Glasvezel 
Rolf woont zelf in het buitengebied en heeft Starlink geïnstalleerd, dit is een goed alternatief voor het 
buitengebied. Glasvezel is trekken aan een dood paard. Er is geen marktpartij die dit wil doen. 
 
Deltafiber, in Westland hebben bewoners zich gemanifesteerd en een rechtszaak aangespannen. Kijk 
even op Rechtspraak.nl wat men hiermee kan doen. 
 
 
Rioolproblematiek 
Er is gesprek geweest met 2 bewoners. Volgende week komt er een bericht i.v.m data, onderzoek. 
Wordt aan gewerkt. 
 
Neck is op 1 riool aangesloten, hemelwater en rioolwater komt samen. Gemeente kijkt naar 
rioleringsplan komt waarschijnlijk voor de zomer. 
 
Bewoners bewust maken wat zij zelf kunnen doen door bijvoorbeeld regenpijp los te koppelen. Een half 
uurtje later water in het riool kan al schelen voor het riool systeem. Uiteindelijk gaat het naar de sloten 
maar dit is niet de bedoeling. 
 
Er zijn veel ideeën maar er moeten slimme oplossingen komen. Het hemelwater en het rioolwater moet 
gescheiden worden, zit in de planning om dit uit te voeren, dit gaat de komende jaren gebeuren. 
Dan is als eerste de put Tjadenweg en De Grootweg aan de beurt. 
 
Gebiedsvisie Neck Oost 
Gisteren in college besluit genomen dat er inzage komt. (6 tot 8 weken) Voor de zomer naar de raad. 
Komt op de website, na zienswijze wordt het in behandeling genomen. 28 maart ligt de gebiedsvisie 
voor 6 weken ter inzage. 
 
Biomassacentrale 
Er zou een afspraak zijn tussen de Gemeente Wormerland en Stadsverwarming Purmerend, helaas kon 
deze niet doorgaan maar er komt een nieuwe afspraak. 
 
 
Klimaatveranderingen Klimaatadaptatie Wormerland 
Er staan wat stukjes in het WWJ geschreven door Loes Michels. Klimaat adaptatie, we moeten ons beter 
voorbereiden op de zomerse hitte en de natte seizoenen. 



 
In 2020 heeft de gemeente al plannen gemaakt m.b.t. het klimaat. 
Wat kunnen we nu doen? Er zijn verschillende scenario’s wat kunnen we met elkaar bereiken? Inrichting 
van bijvoorbeeld de tuin. 
 
Gemeente en waterschap doen dit samen. Rob Veenman heeft hier veel kennis van, is met pensioen 
maar de Gemeente geeft aan dat Loes wellicht contact met hem kan opnemen om e.e.a. te bespreken. 
 
Trends ontwikkelingen m.b.t. sociale domein 
De Adviesraad geeft gevraagd en ongevraagd advies aan het college van burgemeester en wethouders 
en aan de gemeenteraad. 
 
Belangrijke taken die het leven van mensen direct raken: 
 
wonen; 
werken of juist geen werk; 
actief betrokken zijn/blijven bij de maatschappij; 
schulden of geldgebrek; 
opgroeien en opvoeden; 
naar school gaan; 
zelfstandig worden; 
ziek zijn en/of leven met een lichamelijke of geestelijke beperking. 
Dat allemaal bij elkaar is het sociaal domein. 
 
De Adviesraad vergaderen 1x per maand, is openbaar en kan dus gevolgd worden. Er is iemand uit 
Wijdewormer benoemd in deze adviesraad. Volgende vergadering komen wij hier wat uitgebreider op 
terug. 
 
Knarrenhof 
Jan Tabak geeft update over Knarrenhof. Ze zijn op zoek gegaan naar grond. Donderdag 14 maart gaan 
ze praten met een grondeigenaar. In totaal zijn er nu ongeveer 120 aanmeldingen. In principe voor 50+. 
NPO serie De toekomst in grijs is een realistische serie om te kijken m.b.t. hoe het er aan toe kan gaan 
wanneer er één iets overkomt en de partners worden gescheiden. Iets creëren waar men samen kan 
blijven met zorg. Dit doet de groep ook. 
 
Dit project het liefst rond de dorpskern. Je kan je inschrijven bij Gemeente Wormerland. 
 
 
Samenstelling en doelen Contact Commissie Wijdewormer 
Participatie van alle bewoners. We kijken hoe we alle bewoners kunnen bereiken. Misschien komen er 
leuke dingen uit en misschien ook niet. Wordt vervolgd. 
 
Stefan doet een oproep om vooral ons te blijven mailen met leuke ideeën of initiatieven. 
 
Rondvraag 
 



Rolf: overdracht wegen vanuit het Hoogheemraadschap. Noorderweg, Zuiderweg, Jisperdijk, Munnikdijk 
etc komt bij de Gemeente Wormerland. Zowel verlichting, strooien etc valt dan onder taken van de 
gemeente. Er zijn een aantal stukken die blijven bij HH. 
 
Er is heel veel naar de gemeente gegaan maar ze krijgen hier geen financiële ondersteuning voor. 
Waterschappen en Provincies vallen hierbuiten. 
 
Er wordt gevraagd of de werkgroep parkeren van de grond is gekomen. Antwoord is nee. Er komen 
steeds meer auto’s in heel Nederland dus het is een landelijk probleem dat moeilijk op te lossen is. 
 
Stuk bij de begraafplaats liggen nu grastegels, kan dit weer worden geasfalteerd want het wordt erg nat 
waardoor je er bij hevige regenval niet kan lopen. 
 
Roy vraagt over de verduurzaming van het dorpshuis. Gemeenteraad moet nog akkoord geven. 
Zonnepanelen,- warmtepomp etc. Ligt aan of ze subsidie krijgen. Komende raadsvergadering staat er op 
de agenda om capaciteit te verdubbelen. 
 
Regio wil batterijpark hebben. Is commerciële partij. Gemeente is hier ook mee bezig. Er is contact met 
bewoners maar hier is verder niets over bekend. 
 
Rik vraagt hoe het zit met aansprakelijkheid van Bot Bouw i.v.m. het dak want het is al een tijdje stil. 
Jeroen Schalkwijk gaat hierover, Rik zal Jeroen moeten benaderen. 
 
 
 


